
Protokół Nr XIV/2019
z XIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 25 lipca 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00, a zakończyła o godzinie 15.50.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.

3. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej.

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na  lata 2019-2032.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu  Miasta Łowicza na 2019 rok.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowe-
go na pokrycie planowanego deficytu  oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredy-
tów.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzanie do Rejestru
Należności Publicznoprawnych danych o należnościach pieniężnych Gminy Miasto Łowicz
oraz określenia rodzaju należności pieniężnych, których dane są przekazywane do Rejestru.

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie  określenia  wzoru  wniosku o  wypłatę  dodatku
energetycznego.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej Uchwałę Nr XII/80/2019 Rady Miejskiej w Ło-
wiczu z dnia  30 maja 2019 r. w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im.
Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązko-
wego wymiaru godzin. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/81/2019 Rady Miejskiej w Ło-
wiczu z dnia  30 maja 2019r. w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły Podstawowej nr 1
im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiąz-
kowego wymiaru godzin. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/82/2019 Rady Miejskiej w Ło-
wiczu z dnia  30 maja 2019r. w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im.
Adama Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązko-
wego wymiaru godzin. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/83/2019 Rady Miejskiej w Ło-
wiczu z dnia  30 maja 2019r. w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im.
Marii Konopnickiej w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowe-
go wymiaru godzin. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej Uchwałę Nr XII/84/2019 Rady Miejskiej w Ło-
wiczu z dnia  30 maja 2019 w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 im.
Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi  w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygo-
dniowego obowiązkowego wymiaru godzin. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania miasta Łowicza,  fragment obszaru urbanistycznego Korabka, w rejonie
ulicy Poznańskiej – Strzelczewskiej.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Bolimowska, w rejo-
nie ulicy Polna- Niciarniana.

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Zielkówka, w rejonie
ulicy gen. St. Klickiego.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławni-
ków od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania  anonimowej skar-
gi na działalność Burmistrza Miasta Łowicza.

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego z Miastem Łódź.

20. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.

21. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.

22. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.

23. Zakończenie obrad XIV  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1.
Otwarcia  obrad  XIV  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady  Henryk
Zasępa.  Powitał  Radnych  oraz  zaproszonych  gości:  Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana
Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana  Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza
Miasta  Pana Mariusza  Siewierę.  Powitał  Przewodniczących  Zarządu  Osiedli,  Sekretarza  Miasta
Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału,
Dyrektorów jednostek  organizacyjnych  miasta,  Radcę  Prawnego Panią Katarzynę  Kranik-Saleh,
pracowników Urzędu Miejskiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych
było 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
XIV Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Radny Michał Trzoska złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie przyjęcia Programu "Łowicka Karta Dużej Rodziny 3+ i rodziny zastępczej" na
terenie Gminy Miasto Łowicz. Projekt ten miał na celu, aby  z „Łowickiej Karty Dużej Rodziny
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3+” mogli korzystać rodzice posiadający minimum troje dzieci w wieku powyżej 24 lat. Jednak
pojawił się pomysł bardziej kompleksowy, który wymaga przeanalizowania. 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie zdjęcie z porządku obrad
projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Programu  "Łowicka  Karta  Dużej
Rodziny 3+ i rodziny zastępczej" na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  zdjęła  jednogłośnie
z porządku obrad punkt 20 -  projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu
"Łowicka Karta Dużej Rodziny 3+ i rodziny zastępczej" na terenie Gminy Miasto Łowicz.

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad XIV Sesji został przyjęty jednogło-
śnie.

Ad. 3
Protokół z XIII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z XIII Sesji
Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Ad. 4 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz
na  lata 2019-2032 – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek, Skarbnik Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

W dyskusji głos zabrali: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek,
Radny Jakub Wolski, Radny Jacek Wiśniewski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza,
Pan Robert Oberman – Naczelnik Wydziału ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych, Pan Janusz
Michalak – Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy
Miasto Łowicz na  lata 2019-2032.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 0 „przeciw”, 7 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr XIV/103/2019

Ad. 5
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Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok -  przedstawił Pan
Arkadiusz Podsędek, Skarbnik Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

W dyskusji głos zabrali: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Radny Jakub Wolski, Pan
Grzegorz Pełka – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr XIV/104/2019

Ad. 6
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na pokrycie
planowanego deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów – przedstawił
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)
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W dyskusji głos zabrali:  Radny Michał Trzoska, Radny Lech Aniszewski, Radny Robert Wójcik,
Pan Arkadiusz Podsędek – Skarbnik Miasta Łowicza,  Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz  Miasta
Łowicza.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały  w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego
na pokrycie planowanego deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła  bezwzględną
większością głosów:

U c h w a ł ę  Nr XIV/105/2019

Ad. 7
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wprowadzanie  do  Rejestru  Należności
Publicznoprawnych  danych  o  należnościach  pieniężnych  Gminy  Miasto  Łowicz  oraz
określenia  rodzaju  należności  pieniężnych,  których  dane  są  przekazywane  do  Rejestru –
przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
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(stanowi załącznik)

W  dyskusji  głos  zabrali:  Radny  Robert  Wójcik,  Pan  Arkadiusz  Podsędek  –  Skarbnik  Miasta
Łowicza, Pana Paweł Gawroński – Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wprowadzanie  do  Rejestru
Należności Publicznoprawnych danych o należnościach pieniężnych Gminy Miasto Łowicz oraz
określenia rodzaju należności pieniężnych, których dane są przekazywane do Rejestru.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/106/2019

Ad. 8
Projekt uchwały w sprawie  określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego –
przedstawiła  Monika  Jagieła,  Naczelnik  Wydziału  do  spraw  Lokalowych  i  Działalności
Gospodarczej.

(stanowi załącznik)
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W dyskusji głos zabrali: Radny Michał Trzoska, Pani Monika Jagieła – Naczelnik Wydziału Spraw
Lokalowych i Działalności Gospodarczej.

Opinię Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  – przedstawił  Przewodniczący Komisji  Radny Leszek
Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o  wypłatę  dodatku
energetycznego.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/107/2019

Ad. 9
Projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr XII/80/2019  Rady  Miejskiej  w Łowiczu  z  dnia
30 maja 2019 r.  w sprawie  zwolnienia  Dyrektora Szkoły  Podstawowej nr  1  im.  Tadeusza
Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin - przedstawiła Pani Małgorzata Nowak, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)
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Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XII/80/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im.
Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za” .
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/108/2019

Ad. 10
Projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr XII/81/2019  Rady  Miejskiej  w Łowiczu  z  dnia
30 maja 2019r. w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im. Tadeusza
Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin - przedstawiła Pani Małgorzata Nowak, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.
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Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XII/81/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 30 maja 2019r. w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły Podstawowej nr 1
im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za” .
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/109/2019

Ad. 11
Projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr XII/82/2019  Rady  Miejskiej  w Łowiczu  z  dnia
30 maja  2019r.  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  2  im.  Adama
Mickiewicza  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2019/2020  z  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin- przedstawiła Pani Małgorzata Nowak, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.
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Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XII/82/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 30 maja 2019r. w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im.
Adama Mickiewicza  w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za” .
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/110/2019

Ad. 12
Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/83/2019 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 30
maja  2019r.  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  4  im.  Marii
Konopnickiej  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2019/2020  z  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin - przedstawiła Pani Małgorzata Nowak, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XII/83/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 30 maja 2019r. w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im.
Marii  Konopnickiej  w  Łowiczu  w roku  szkolnym  2019/2020  z  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za” .
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/111/2019

Ad. 13
Projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr XII/84/2019  Rady  Miejskiej  w Łowiczu  z  dnia
30 maja 2019 w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 im. Jana Pawła II
z Oddziałami  Integracyjnymi  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2019/2020  z  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin  -  przedstawiła Pani  Małgorzata Nowak,  Naczelnik  Wydziału
Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XII/84/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 30 maja 2019 w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 im. Jana
Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku szkolnym 2019/2020 z tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za” .
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował .
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/112/2019

Ad. 14
Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania miasta Łowicza,  fragment obszaru urbanistycznego Korabka, w rejonie
ulicy Poznańskiej – Strzelczewskiej – przedstawiła Pani Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału
Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania miasta  Łowicza,  fragment  obszaru urbanistycznego Korabka, w rejonie ulicy
Poznańskiej – Strzelczewskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/113/2019

Ad. 15
Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Bolimowska, w rejonie
ulicy Polna- Niciarniana – przedstawiła Pani Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki
Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.
 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)

14



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Bolimowska, w rejonie ulicy
Polna- Niciarniana.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/114/2019

Ad. 16
Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Zielkówka, w rejonie
ulicy gen. St.  Klickiego – przedstawiła  Pani  Anna Gajewska,  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki
Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

 (stanowi załącznik)

W dyskusji udział wzięli: Pani Zofia Kroc, Pani Anna Gajewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki
Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Tadeusz Żaczek.

(stanowi załącznik)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Zielkówka, w rejonie ulicy
gen. St. Klickiego.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/115/2019

Ad. 17
Projekt  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  informacji  o  kandydatach  na  ławników  od
Komendanta  Wojewódzkiego  Policji  w  Łodzi  – przedstawił  Przewodniczący  Rady  Miejskiej
Henryk Zasępa.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały  w sprawie zasięgnięcia informacji  o kandydatach na ławników od
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

16



2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/116/2019

Ad. 18
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania  anonimowej skargi
na działalność Burmistrza Miasta Łowicza -   przedstawiła  Pani Maria Więckowska, Sekretarz
Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji udział wzięli: Radny Michał Trzoska, Radny Józef Szczepanik, Radny Robert Wójcik,
Radna Zofia Kroc, Pan Krzysztof Kaliński – Burmistrz Miasta Łowicza.

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawił Przewodniczący Komisji Józef Szczepanik.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  pozostawienia  bez  rozpoznania  anonimowej  skargi  na
działalność Burmistrza Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosowała „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/117/2019

Ad. 19
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego z Miastem Łódź -
przedstawił Pan Marek Dziedziela, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji udział wzięli: Radna Zofia Kroc, Pan Krzysztof Kaliński – Burmistrz Miasta Łowicza.

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  pozostawienia  bez  rozpoznania  anonimowej  skargi  na
działalność Burmistrza Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr XIV/118/2019

Ad. 20
Informacja  Burmistrza  Miasta o  działaniach  w okresie  miedzy Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad Informacją Burmistrza Miasta wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Burmistrz Miasta
Pan Krzysztof Kaliński. 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że Rada  Miejska  przyjęła Informację
Burmistrza o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 21
Interpelacje, zapytanie, sprawy różne.

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że odpowiedzi na zapytania i interpelacje
zostały udzielone w terminie.

Radny Robert Wójcik w imieniu klubu Łowickie.pl złożył interpelację w sprawie wystąpienie do
PKP  z  wnioskiem o naprawę  (zmodernizowanie)  przejazdu  kolejowego  koło  Zakładu  Karnego
w Łowiczu.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc złożyła interpelacje:

 w sprawie rozważenia wymiany (pleksowego) zadaszenia przystanku autobusowego na osiedlu
Bratkowice (naprzeciw Cmentarza);

 w sprawie naprawy baneru przy ul. Zduńskiej 16 i 18;
(stanowią załączniki)
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Lech Aniszewski w imieniu klubu Łowickie.pl  złożył interpelację w sprawie przyspieszenia prac
związanych  z  zakupem  i ustawieniem  wiaty  autobusowej  na  ul.  Łęczyckiej  lub  ewentualne
przestawienie wiaty.

(stanowi załącznik)

Radny Michał Terenowicz zgłosił zapytanie: na jakim etapie jest budowa ulicy Dębowej?
(stanowi załącznik)

Radny  Tadeusz  Żaczek złożył  interpelację  zorganizowania  wystawy  plenerowej  dotyczącej
wielkich  postaci  historycznych  mieszkających,  urzędujących,  przebywających  czasowo  lub
odwiedzających miasto Łowicz.

 (stanowi załącznik)

Po za  tym  w dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący  Rady Marek  Boroski,  Radny Jakub
Wolski,  Radny  Jacek  Wiśniewski,  Radny  Lech  Aniszewski,  Radna  Wiesława  Gębura,  Pan
Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta,  Pan  Grzegorz  Pełka  –  Naczelnik  Wydziału  Inwestycji
i Remontów.

Ad. 22

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej planowana jest w dniu 29 sierpnia 2019 r. o godz. 12.00 z następującymi tematami:
1. Informacja o działalności ZEC spółka z o. o..
2. Informacja o działalności ZUM spółka z o. o..

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Olko poinformowało  terminach  posiedzeń
Komisji Rady Miejskiej:
1. Komisja Społeczna – 29.08.2019 r. godz. 10.30,
2. Komisja Mieszkaniowej i Socjalnej – 20.08.2019 r. godz. 15.00, 
3. Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta – 21.08.2019 r. godz. 15.00 
4. Komisja Budżetu i Finansów 23.08.2019 r. godz. 12.00. 

Ad. 23
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

 

Protokołowała:

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Henryk Zasępa
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